
PROTOKÓŁ Nr VI/07
z VI posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 25 maja 2007 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900, 
zakończyła się o godz.1220

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia VI sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący odczytał radnym porządek obrad VI Sesji Rady Gminy.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 
Brzmi on następująco :

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej za 2006r. i  

perspektywy jego funkcjonowania.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej na zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę na terenie Gminy Mielnik.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.
9. Ocena  przygotowania  gminy  do  sezonu  turystycznego  i  organizacja  wypoczynku 

dzieci i młodzieży w okresie wakacji.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji jest wyłożony na sali 
obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on 
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
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Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej pracy w okresie między sesjami.
● z  nieoficjalnej  informacji  wiadomo,  że  Minister  Transportu  ze  swojej  rezerwy ma 

przyznać na drogę Mielnik-Osłowo 300 tys.złotych, co razem z naszymi 500 tys. daje 
800 tys.złotych. Starostwo Powiatowe miało dołoży na ten cel 30 tys.zł., a być może 
kwota ta wzrośnie do 100 tys.złotych, co razem dałoby 900 tys. złotych. 

● dokonano odbioru następujących dróg:
– droga Krawczanka,
– droga w Osłowie,
– droga Radziwiłłówka-Końskie Góry (etap z ubiegłego roku),
– rozpoczyna się remont chodnika w Niemirowie,
– droga przy cerkwi w Tokarach.

● w  związku  z  budową  nowych  pomp  w  Adamowie  jest  możliwość  pozyskania, 
nieodpłatnie, około 2000 m3 pospółki, która zostałaby wykorzystana do remontu drogi 
Wysockiej, drogi do wysypiska i drogi Wilanowo-Adamowo,

● we wsi Moszczona Królewska zbudowano boisko sportowe, w większości zrobiono to 
w czynie społecznym, przy pomocy Urzędu Gminy,

● zlecono wykonanie dokumentacji na drogę w Pawłowiczach, w kierunku Szumiłówki, 
zrobimy również dokumentację na drogę z Moszczony Królewskiej do Szumiłówki,

● zlecono wykonanie dokumentacji na wieżę widokową, jest to jednak trudna sprawa, 
ponieważ niewielu jest projektantów zajmujących się tego typu projektami,

● zlecono projekt dokumentacji boisk przy Górze Zamkowej,
● chcieliśmy urządzić w Topolinie pomost, wzdłuż rzeki Bug (z elementów promu) i 

zrobić  kawałek  plaży.  W  dniu  dzisiejszym  miała  być  w  tej  sprawie  komisja  z 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej, wizyta ta jednak została przełożona na 
inny dzień. Są pewne przeszkody w zbudowaniu pomostu, RZGW twierdzi, że pomost 
stanowić może utrudnienie w żeglowaniu po Bugu,

● jest rozstrzygnięty przetarg na drogę żwirową na Grabowiec, na kwotę 148 tys.zł.,w 
dniu dzisiejszym Pan Wójt go zatwierdził,

● trwa remont świetlicy w Niemirowie, wykonywane są prace wewnątrz, między innymi 
rozbierana  jest  scena,  która  się  zapadła.  Prace  wykonuje  Zakład  Gospodarki 
Komunalnej,

● jest  szansa poprawy stanu drogi powiatowej  w Tokarach,  za kościołem, od strony 
Wilanowa,

● Mielnicki Klub Sportowy nie złożył sprawozdania z I etapu realizacji zadania (termin 
minął 15 maja br.). Zarząd Klubu złożył pismo o przesunięcie terminu do 21 maja br., 
lecz terminu tego również nie dotrzymał. Do czasu złożenia sprawozdania Pan Wójt 
nie przekaże żadnych środków dla Klubu,

● Pan Wójt odczytał podziękowanie, jakie wpłynęło na jego ręce z Fundacji “Ratujmy”, 
za udział w akcji zbierania pieniędzy na rzecz szpitala w Siemiatyczach. W Gminie 
Mielnik zebrano 1149,41 złotych,

● w dniu 6 maja br. po raz pierwszy odbyła sie impreza “Korowaj Mielnicki”. Była to 
bardzo udana impreza, można w ten sposób wypromować swój produkt regionalny,

● na terenie Siemiatycz i Mielnika, w pierwszej połowie lipca, odbędą się mistrzostwa 
Polski juniorów w piłce nożnej.  Honorowy patronat tej  imprezy sprawować będzie 
Wójt Mielnika i Burmistrz Siemiatycz,
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● trwa akcja “Posesja”, w dniu dzisiejszym kontrolowany jest Mielnik i jest to ostatni 
dzień  trwania  akcji.  O  wynikach  tej  akcji  Pan  Wójt  poinformuje  na  najbliższym 
posiedzeniu Rady,

● odbyły sie wybory do Sejmiku Województwa Podlaskiego oraz referendum w sprawie 
przebiegu  obwodnicy  Augustowa  przez  Dolinę  Rospudy.  W tym  dniu  odbyło  się 
uroczyste przekazania samochodu mercedes dla jednostki OSP w Mielniku i Lublinka 
do  jednostki  w  Tokarach.  Mieliśmy  gości  z  Zarządu  Wojewódzkiego  Straży 
Pożarnych, z Komendy Wojewódzkiej, był biskup generał Miron, wikariusz generalny 
z Drohiczyna ks.prałat Stanisław Mularczyk, byli kapelani, radni.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Pana Wójta o jego pracy w okresie 
między sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował radnych o treści udzielonych odpowiedzi na interpelacje 
zgłoszone na poprzedniej sesji.

Interpelacja nr 14/07 Pana Adama Toboty
Szanowny Panie Wójcie! 
Jakość wielu inwestycji, które zrealizowano w ostatnich kilku latach na terenie gminy Mielnik 
budzi wiele obaw, a nawet bulwersuje dużą część mieszkańców naszej lokalnej społeczności. 
Takie obawy wywołują m.in. pęknięcia hali sportowej, przeciekające budynki zaplecza przy 
stadionie, zapadnięcia chodników w Wilanowie czy Mielniku. Wiele pytań budzi również 
jakość wykonania  nawierzchni  dróg na terenie  naszej  gminy.  Mimo niewielkiego upływu 
czasu od ich wykonania dziś straszą już kierowców ilością załatanych i tych nie załatanych 
dziur. Dla przykładu podam, że na odcinku drogi Mielnik – Niemirów takich dziur jest już 
327 - to 32 dziury na każdym kilometrze, a na drodze Mielnik – Mętna - Adamowo 297 - to 
37 dziur na jednym kilometrze. Również nawierzchnia dróg żwirowanych wykonywanych w 
ostatnich  latach  zbyt  szybko,  moim  zdaniem,  kwalifikuje  się  do  poprawek  i  napraw  co 
świadczy o użyciu złej jakości żwiru lub zamiast żwiru innego rodzaju ziemi. Z obawy przed 
stratami jakie z tego powodu ponosi i  może ponosić nasza gmina proszę o odpowiedź na 
pytania:

1. Kto był wykonawcą i inspektorem nadzoru oraz kto był odpowiedzialny za odbiór 
wykonania  nawierzchni  bitumicznych  dróg:  Mielnik–Niemirów;  Mielnik-Wajków; 
Mielnik-Mętna.

2. Kto był i jest wykonawcą prac drogowych, w 2006 i 2007 r., na drogach gminnych i 
kto odpowiada za ich odbiór.

3. Czy w związku z wątpliwościami wynikającymi co do jakości wykonania inwestycji 
drogowych nie należałoby przed każdym odbiorem zlecić wykonanie badań jakości 
użytego do budowy drogi materiału i grubości wykonanej nawierzchni.

O odpowiedź proszę na piśmie.
(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja nr 15/07 Pana Adama Toboty
Szanowny Panie Wójcie! 
Kilkakrotnie w ostatnich miesiącach poruszany był problem braku dojazdu do posesji o nr 
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geodezyjnym 5985/1 znajdującej się przy ulicy Ogrodowej w Mielniku. Właścicielka owej 
posesji już we wrześniu 2006 roku zwróciła się do Pana z prośbą o umożliwienie dojazdu do 
jej  posesji.  W owym  czasie  Urząd  Gminy  Mielnik  poprzez  nawiezienie  gliny  na  tamten 
odcinek ulicy spowodował, że ten fragment drogi, szczególnie podczas opadów deszczu i na 
wiosnę,  stał  się  nieprzejezdny.  Pan  w  swojej  wypowiedzi  prasowej  na  łamach  „Głosu 
Siemiatycz”  stwierdził:  „Jak  wynika  z  planów,  przy  posesji  tej  pani  droga  się  kończy.  
Wcześniej dowieziono trochę żwiru, który mieszkaniec sąsiedniej posesji rozplantował sam 
i zgodnie z planami – do granicy drogi. Trudno mi powiedzieć, dlaczego dzieląc tę działkę,  
akurat w taki sposób ustalono granicę(...)”(załącznik nr1). Również na grudniowej sesji w 
odpowiedzi  na  interpelację  radnej  Marii  Boguszewskiej  stwierdził  Pan,  że  działka  ma 
niefortunny podział geodezyjny i ulica Ogrodowa kończy się przed ostatnia posesją. 

W związku z tak bardzo utrudnionym dostępem do posesji o nr geodezyjnym 5985/1 
oraz dokumentami świadczącymi  o innym stanie prawnym (załącznik nr 2 i  nr 3) niż ten 
przedstawiony  we  wcześniejszych  wyjaśnieniach  Pana  Wójta,  proszę  o  odpowiedź  na 
następujące pytania:

1. Dlaczego wyjaśnienia jakich udzielał Pan na temat możliwości naprawy odcinka ulicy 
Ogrodowej przy posesji 5985/1 były nieprawdziwe?

2. Czy wyciągnie Pan konsekwencje wobec tych, którzy w tej sprawie wprowadzili Pana 
w błąd?

3. Zgodnie z dokumentacją geodezyjną ulica Ogrodowa, przebiega przy tej posesji aż do 
stadionu.  Czy  w  związku  z  tym  będzie  ta  droga  doprowadzona  do  stanu 
umożliwiającego dojazd do wszystkich posesji znajdujących się przy tej ulicy?

4. Czy  zamierza  Pan  przeprosić  właścicielkę  posesji  o  nr  geodez.  5985/1  za  brak 
zainteresowania kłopotami jakie Panu zgłaszała, związanymi z dojazdem do działki, a 
wynikłymi po nawiezieniu gliny na Ogrodową oraz Pańską sugestię w wypowiedzi 
prasowej, że jest to wina właścicieli działki, bo dokonali złego jej podziału?

O odpowiedź proszę na piśmie.
(w zał. na str...........prot.)

Pan Wójt Gminy
Zwrócił  się do Pana Toboty z następującymi  pytaniami,  dotyczącymi  treści interpelacji  nr 
15/07 :

1. Czy Pan Tobota posłużył się wyrysem działki czy mapą geodezyjną, która stwierdza 
długość drogi i pokazuje jej wygląd?

2. W jakiej formie Wójt ma dokonać przeprosin właścicielki działki?
3. Czy Pan Tobota posiada autoryzację tekstu zamieszczonego w “Głosie Siemiatycz”?

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że jedna z map jest wyrysem do celów budowlanych, druga jest to wypis i wyrys z 
rejestru gruntów, który pokazuje, że droga ta jest jeszcze dalej, poza zasięgiem tych działek.
Jeśli chodzi o formę przeprosin, to nie należy to do Pana Toboty, on tylko zadał pytanie w tej 
sprawie.
W kwestii autoryzacji tekstu Pan Tobota stwierdził, że jest to cytat z “Głosu Siemiatycz” i 
jeśli  jest  to  niezgodne  z  wypowiedzią  Pana  Wójta,  to  znajdzie  się  to  w  odpowiedzi  na 
interpelację.
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Interpelacja nr 16/07 Pana Jana Weremijewicza
Zgłaszam potrzebę  urządzenia  parkingu gruntowego dla  wędkarzy na trasie  Maćkowicze-
Osłowo, w miejscu gdzie rzeka Bug jest najbliżej jezdni. Jest to już parking, tylko bardzo 
nierówny. Pozostawione samochody stwarzają zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego. 
Jest to droga powiatowa.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Adam Tobota
W odniesieniu do interpelacji zgłoszonych przez siebie na ostatniej sesji stwierdził, że jest 
zadowolony z  odpowiedzi  na  interpelację  Klubu Radnych,  dotyczącą  wywieszania  flag  z 
okazji  świąt  narodowych.  Pan  radny  podziękował  za  podjęte  działania,  mające  na  celu 
oflagowanie  w  czasie  świąt  ulic  w  Mielniku.  Stwierdził,  że  jest  również  zadowolony  z 
odpowiedzi  na  interpelację  dotyczącą  budowy  basenu,  nie  jest  natomiast  zadowolony  z 
odpowiedzi  na  interpelację  dotyczącą  zabezpieczenia  brzegów  rzeki  Bug.  Została  ona 
skierowana do Związku Wędkarskiego, Pana radnego interesowało natomiast, co gmina, jako 
gospodarz terenu, może zrobić w tej sprawie.

Pan Przewodniczący poinformował, że interpelacja ta została również wysłana do RZGW, 
ponieważ właścicielem gruntu jest Skarb Państwa.

Pan Tobota stwierdził, że został tylko powiadomiony o przesłaniu interpelacji do Polskiego 
Związku Wędkarskiego i Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej, natomiast odpowiedzi z 
tych instytucji nie otrzymał.

Pan Wójt Gminy
Wszystkie instytucje odpowiadając na interpelacje zawsze odpowiedź wysyłają również do 
autora  interpelacji,  w  tym  przypadku  tak  się  jednak  nie  stało.  Pan  Wójt  odczytał  treść 
udzielonych odpowiedzi na interpelację dotyczącą stanu i utrzymania brzegów rzeki Bug w 
uroczysku Trojan.

(w zał. na str.............prot.)
Pan Wójt zapewnił, że w przyszłości będziemy zwracać uwagę na to, czy autor interpelacji 
jest  wymieniany jako adresat  odpowiedzi,  jeśli  tak nie będzie,  to  będziemy mu przesyłać 
kopię udzielonej odpowiedzi.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Czy w roku bieżącym będzie robiony parking przy cmentarzu katolickim (projekt na 

parking jest zrobiony)?
2. Co się dzieje z ogrodzeniem przy szkole? Prace zostały rozgrzebane i nic się dalej nie 

dzieje.
3. Czy jest zawarta z jakimś zakładem umowa na odbiór padłych zwierząt? Zdarzyła się 

ostatnio  taka  sytuacja,  że  zakład  żądał  od  rolnika  opłaty  za  odbiór  padniętego 
zwierzęcia. Wcześniej gmina płaciła za taki transport.

4. Co się dzieje w sprawie pozyskania działki pod budowę oczyszczalni ścieków?

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Czy  podjęto  działania  w  sprawie  drogi,  której  naprawę  Pani  radna  zgłaszała  na 

poprzedniej sesji. Droga ta stanowi szlak rowerowy.
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2. Czy podjęto działania w sprawie oczyszczenia poboczy wzdłuż ul.Brzeskiej?

Zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
1. Czy  gmina  może  dofinansować  budowę  urządzenia  do  wytwarzania  energii 

elektrycznej – wiatraka? Jeśli nie, to Pan radny prosi o pomoc w uzyskaniu informacji 
o możliwości takiego dofinansowania.

2. Druga część Krawczanki jest nieprzejezdna.

Zapytanie Pana Jerzego Terebuna
Czy podjęto działania w sprawie drogi nad Bug (interpelacja z poprzedniej sesji)? Pan radny 
zwrócił się z prośbą o załatanie dziur na drodze przez wieś.

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Czy w najbliższym czasie dałoby się poprawić drogę dojazdową do wysypiska? Dzisiejszy 
stan tej drogi, zwłaszcza po opadach deszczu, uniemożliwia dojazd do wysypiska.

Pan Gorochowicz poinformował, że droga ta została już naprawiona.

Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Czy istnieje możliwość naprawy chodnika przy domu Państwa Kurowskich? Są tam ogromne 
doły, nie tylko to szpeci ale jest również niebezpieczne.

Zapytanie Pana Adama Toboty
Czy  istnieje  możliwość  odkrzaczenia  jednej  części  drogi  “Ścianka”(między  pensjonatem 
“Ostoja” a ulicą Sadową) i uprzątnięcia tam śmieci?

Zapytanie Pana Stefana Troca
Czy gmina  prowadzi  rejestr  grobów czy  też  cmentarzy  wojennych?  Zgodnie  z  ustawą  o 
grobach i cmentarzach wojennych bezpośredni nadzór nad grobami i cmentarzami wojennymi 
sprawują gminy. Na terenie gminy jest kilka zaniedbanych grobów, jeżeli nie zajmuje się nimi 
gmina to czy robi to ktoś inny?

Zapytanie Pana Jana Saciuka
Czy kierowca  wiozący drzewo nie  ma  obowiązku  zasypania  powstałych,  w wyniku  tego 
transportu, dołów? Dotyczy to zjazdu z asfaltu na drogę gminną (pod Niemirowem).

Pan Jan Zduniewicz
W nawiązaniu do zapytania Pana Saciuka stwierdził, że droga Wilanówka jak i sąsiadujące z 
nią drogi są ciągle niszczone przez samochody wywożące drzewo z lasu. Może trzeba w tej 
sprawie  porozmawiać  z  leśniczymi,  wejść  w  porozumienie  z  nadleśnictwem.  Samochody 
jeżdżą po tych drogach mimo ustawionych znaków zakazu.

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Nowa droga do Końskich Gór została całkowicie zryta przez samochody wywożące drzewo z 
lasu.  Nie wiadomo czy zrobiły  to  wozy prywatne  czy z  nadleśnictwa.  Może nadleśniczy 
zainteresowałby się tą sprawą?
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Do punktu 6.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił sie z zapytaniem jak ZGK zamierza osiągnąć wzrost dochodów ze sprzedaży wody – 
czy tylko poprzez wzrost ceny wody, czy też w inny sposób?

Pan Andrzej Kranz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej
Wyjaśnił, że w tej sprawie są trzy, równoległe, ścieżki działania:

● lekki wzrost cen wody (około 140 tys.złotych),
● budowa nowych przyłączy (około 20-30 rocznie),
● wyeliminowanie  ubytków  wody  (nielegalny  pobór)  i  wymiana  wodomierzy 

domowych.  W  wyniku  tego  działania  straty  wody  nie  będą  rzędu  50  %,  ale  w 
granicach 10-15%, czyli w granicach standardu.

Pan Jan Weremijewicz
Obecnie zatrudnienie wynosi  20,5 etatu. Jakie są perspektywy zatrudnienia w najbliższym 
czasie w związku z obsługą oczyszczalni, wywozem nieczystości? Czy będą zatrudniani nowi 
ludzie, czy będzie to w ramach obecnego zatrudnienia?

Pan Andrzej Kranz
Pan Dyrektor stwierdził, że nie przewiduje zwiększenia zatrudnienia. Uważa, że rozszerzony 
zakres prac można wykonywać na bazie obecnego zatrudnienia.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił uwagę na brak naliczenia amortyzacji w rachunku strat i zysków za 2006r.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w jednostkach budżetowych w taki właśnie sposób sporządza 
się bilans.

Pan Wójt Gminy poinformował,  że w niedługim czasie nastąpi zmiana prawa dotycząca, 
między innymi, funkcjonowania zakładów komunalnych. W tej sytuacji należy wstrzymać ze 
wszelkimi decyzjami w sprawie Zakładu.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Mielniku za rok 2006 i perspektywy jego działalności.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 7.

Pan Przewodniczący poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej przedstawił nowy 
wniosek  o zatwierdzenie  taryfy  dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę.  Poprzedni  wniosek 
przedłożony na wspólne posiedzenie Komisji Rady został przez Komisje odrzucony.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Jan Weremijewicz
Porównał  dane  z  poprzedniej  kalkulacji  z  obecnie  sporządzoną  kalkulacją  i  poprosił  o 
wyjaśnienia dotyczące danych liczbowych zawartych w nowej kalkulacji.
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Pan Andrzej Kranz 
Wyjaśnił  skąd wzięły się  rozbieżności  w kalkulacji.  W obecnie  przedstawionej  kalkulacji 
ujęty jest tylko jeden etat pracownika, w kalkulacji wcześniejszej tych etatów było 2,5. To 
spowodowało zmniejszenie  kosztów wynagrodzenia,  wzrosły natomiast koszty materiałów, 
ponieważ doliczono materiały zużyte na modernizację hydroforni. Pan Dyrektor stwierdził, że 
kalkulację sporządził rzetelnie, uwzględnił w niej sugestie radnych zgłoszone na posiedzeniu 
Komisji.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  Dyrektor  sporządzając  kalkulację  kierował  się  wskazaniem radnych  co  do 
wysokości ceny wody, jaka jest możliwa do zaakceptowania przez nich. Stąd też obniżając 
cenę wody w stosunku do pierwszej propozycji, musiał jednocześnie zweryfikować dane w 
kalkulacji, aby w efekcie końcowym wyjść na tę cenę. Takie są zasady kalkulacji.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że służby finansowe Zakładu sporządzając kalkulację powinny były bardziej się 
do tego przyłożyć, bo z jednej strony zmniejszono koszty wynagrodzeń o połowę, a z drugiej 
podwyższono koszty materiałów. To może budzić wątpliwości wśród radnych, że coś jest nie 
tak. Pan Zduniewicz zapewnił, że rozumie to, iż kalkulację należało zrobić tak, aby osiągnąć 
cenę wody sugerowaną przez radnych.

Pan Adam Tobota
Uważa,  że  nie  można  robić  kalkulacji  w  taki  sposób,  że  dopasowuje  się  dane  do  ceny. 
Oznacza  to,  że  gdyby  padła  inna  propozycja  ceny wody,  to  dane  w kalkulacji  zostałyby 
również dopasowane do niej.
Zgłosił  wniosek aby cena wody wynosiła 1,68 zł./m3. Taka cena uwzględnia 10% wzrost 
obecnej ceny wody, czyli dokładnie tyle, ile proponowali radni.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że wniosek Pana Toboty nie może być głosowany, ponieważ Rada Gminy nie ma 
uprawnień do ustalania ceny wody. Może tylko zatwierdzić lub odrzucić przedstawioną jej 
taryfę cenową na zbiorowe zaopatrzenie w wodę.

Pan Tomasz Gorochowicz
Wniósł poprawkę do projektu uchwały, polegającą na zastąpieniu zwrotu “opłata stała od 
wodomierza” zwrotem “opłata abonamentowa od wodomierza”. Taki zapis jest we wniosku 
Zakładu i taki zwrot powinien być w uchwale.

Rada Gminy 11 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, przyjęła uchwałę nr 
VI/30/07 w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cenowej  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  na 
terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

(po przerwie)



9

Do punktu 8.

Pani Skarbnik Gminy
Poinformowała radnych o dokonanych zmianach w projekcie uchwały w stosunku do wersji 
jaką  radni  omawiali  na  posiedzeniach  Komisji.  Otrzymaliśmy  dotację  celową  na  zasiłki 
suszowe w kwocie 8.176,00 zł.

Pan Kazimierz Tobota
Zakwestionował  zapisaną  w  budżecie  kwotę  111.300  złotych  na  remont  hotelu  OSP. 
Wcześniej  zapisaliśmy  w  budżecie  na  ten  cel  500  tys.  złotych  i  pieniądze  te  zostały 
wykorzystane w niewielkim stopniu. Remont dopiero się zaczął i jeśli zabraknie pieniędzy, to 
będzie można dołożyć na to jesienią. Pan radny proponuje pieniądze przeznaczyć na zakup 
śmieciarki dla Zakładu. Jeśli nie będzie z czego dołożyć na śmieciarkę, to można zaciągnąć 
kredyt. Zaproponował jak najszybsze zorganizowanie przetargu na zakup śmieciarki.

Pan Wójt Gminy
Wniósł  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  polegającą  na  wycofaniu  111.300  zł. 
przeznaczonych  na  remont  hotelu  OSP  i  pozostawienie  ich,  tak  jak  było,  w  drogach 
gminnych.
Dyrektor  ZGK  otrzyma  zlecenie  zorganizowania  przetargu  na  śmieciarkę.  Na  sesji 
czerwcowej dokonamy kolejnych zmian w budżecie, które pozwolą na wygospodarowanie 
środków potrzebnych do zakupu śmieciarki.

Pan Jan Weremijewicz
Poinformował,  że  na  początku  czerwca  odbędzie  sie  posiedzenie  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego i wówczas można będzie się zastanowić nad gospodarką odpadami i zakupem 
śmieciarki.

Pan Stefan Troc
Czy instruktor ds.sportu zatrudniony w GOKSiR będzie się zajmował sprawami sportu tylko 
w Mielniku czy też w całej gminie?

Pan Wiktor Dacewicz
W okresie  letnim będzie pracował  głównie w Mielniku,  bo do jego obowiązków, między 
innymi, należy dbanie o boisko sportowe. W okresie jesiennym może zajmować się również 
sprawami sportu w innych miejscowościach gminy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr VI/31/07 
w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2007r.  (z poprawkami zgłoszonymi przez  Wójta  i  
Skarbnika Gminy)

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 9.

Pan Jan Weremijewicz
Zwrócił  się  z  zapytaniem  ile  jest  miejsc  w  Samorządowym  Ośrodku  Wypoczynkowym, 
ponieważ na posiedzeniu Komisji  radni otrzymali  sprzeczne informacje w tej sprawi. Wg. 



10

Urzędu Gminy tych miejsc jest 21, wg. informacji przedstawionej przez Dyrektora GOKSiR 
miejsc jest 18.

Pan Wójt Gminy
Miejsc noclegowych w Ośrodku jest 21 (7 trzyosobowych domków). Żaden z domków nie 
jest do dyspozycji Wójta, wszystkie domki są wynajmowane gościom. Sprawozdanie złożone 
przez Urząd Gminy jest prawidłowe, Dyrektor popełnił błąd pisząc o 6 domkach.

Pan Jan Zduniewicz
Pan radny przypomniał,  że  już  na  posiedzeniu  Komisji  zgłaszał  potrzebę  zorganizowania 
spotkania  z  komendantem  powiatowym  policji  w sprawie  zwiększenia  bezpieczeństwa  w 
gminie. Dotyczy to zwłaszcza organizacji imprez masowych oraz okresu letniego, kiedy dużo 
osób przyjeżdża do Mielnika.

Pan Wójt Gminy
Pan Wójt poinformował, że mimo iż w akcji “Posesja” jednym z członków komisji miał być 
przedstawiciel policji, to do dnia dzisiejszego (jest to ostatni dzień akcji) żaden policjant się 
nie pojawił. Gdyby nie obecność funkcjonariuszy Straży Granicznej, to stan bezpieczeństwa 
gminy byłby jeszcze gorszy.
Pan  Wójt  zapewnił,  że  dołoży  wszelkich  starań  aby  doprowadzić  do  spotkanie  z 
komendantem  powiatowym  policji,  Pana  radnego  Zduniewicza  poprosi  o  udział  w  takim 
spotkaniu. Problemem tym powinna zająć się również właściwa Komisja Rady Gminy.

Pan Piotr Wysocki
Poinformował, że dzielnicowy z Mielnika jest chory a od sierpnia przejdzie prawdopodobnie 
na rentę. Od tygodnia w ogóle nie mamy policjanta w Mielniku.
Jeśli  chodzi  o  zabezpieczenie  imprez,  to  policja  będzie  je  zabezpieczać.  W  kwestii 
bezpieczeństwa  i  obecności  policji  w  Mielniku  w  okresie  letnim  należy  rozmawiać  z 
komendantem policji w Siemiatyczach.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o przygotowaniu gminy do sezonu 
turystycznego i organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 10.

Odpowiedź na interpelację nr 16/07 Pana Jana Weremijewicza
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Droga  Maćkowicze-Osłowo  jest  drogą  powiatową  i  interpelacja  Pana  radnego  zostanie 
przekazana  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg.  Zarząd  Dróg  musi  się  wypowiedzieć  czy  od 
strony organizacyjnej można tam urządzić parking (jest dużo zakrętów na tym odcinku drogi i 
może  to  skomplikować  sprawę).  W kwestii  jakichkolwiek  prac  na  drogach  powiatowych 
otrzymujemy przeważnie odpowiedź z Zarządu Dróg, że z braku pieniędzy lub możliwości 
organizacyjnych prac tych nie można wykonać.
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Odpowiedź na interpelację nr 15/07 Pana Adama Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Pan Gorochowicz stwierdził, że Pan radny nie umie czytać map i to co zarzucił w interpelacji 
nie jest prawdą. Nawet z przedstawionej przez Pana radnego mapy wynika, że droga kończy 
się  przed posesją  właścicielki  działki  przy ulicy Ogrodowej.  Z  drugiego przedstawionego 
wyrysu z kolei zupełnie nic nie wynika, bo nie dotyczy on tej działki, tylko innej działki, na 
której ta Pani ma dom. To, że do działki nr 5985/1 nie ma dojazdu nie wynika z działania 
urzędu czy gminy. Działka ta została wydzielona z innej działki i kiedy dokonano podziału 
nie zapewniono jednocześnie jej dostępu do drogi. Ulica Ogrodowa kończy się na obecnej 
posesji Pana Bobińskiego. Droga ta zawsze kończyła się w tym miejscu i jest to widoczne 
nawet na mapach z lat sześćdziesiątych. Dalej była działka należąca do wspólnoty Gruntowej 
Wsi  Mielnik,  obecnie  jest  to działka gminna.  To,  że ludzie tam chodzili  lub jeździli,  nie 
oznacza, że była tam droga. Teren ten jest trudny do korzystania, w ubiegłym roku chcieliśmy 
tam dokonać napraw, aby umożliwić tej Pani dojście, ale było mokro i nie bardzo dało się 
cokolwiek zrobić.
Na pytanie Pana Toboty czy gmina zamierza udostępnić właścicielce dojazd ze swojej działki 
Pan Gorochowicz stwierdził, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ na 
gminnej działce planowana jest budowa basenu i rozbudowa zaplecza sportowego. Zapewnił, 
że na pewno gmina nie będzie utrudniać dojazdu tej Pani do swojej działki.
Pan radny Tobota otrzyma w tej sprawie odpowiedź na piśmie.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz

1. Radni wiedzą jakie środki przeznaczyliśmy na drogi powiatowe. W tym roku raczej 
nie ma szans aby powiat zajął się tą sprawą. Jeśli Rada Gminy przeznaczy na ten cel 
środki, to może powiat będzie to robić. My sami nie możemy nic robić, bo jest to 
droga powiatowa.

2. Ogrodzenie przy szkole – odpowiedzi udzielił Pan Dyrektor Kranz.
Pan Kranz w najbliższy poniedziałek spotka się z Panią Dyrektor Zespołu Szkół i 
i ustali harmonogram dalszych prac przy ogrodzeniu.

3. Od kilku lat mamy podpisaną umowę z firmą “Elkur” z Ostrołęki. Umowa dotyczy 
odbioru padłych,  dużych,  zwierząt  gospodarskich.  Koszty związane z realizacją  tej 
umowy  pokrywa  gmina,  rolnik  nic  nie  płaci  za  odbiór  zwierząt.  Jeśli  kierowca 
odbierający  padłe  zwierzęta  sugeruje,  że  trzeba  coś  płacić,  to  należy  wówczas 
skontaktować się z Panem Gorochowiczem. W ostatnim miesiącu wystąpiła pewna 
trudność,  ponieważ  zakład  utylizacji  prowadzony  przez  firmę  “Elkur”  został 
zamknięty. Jest to sytuacja przejściowa, która niedługo się wyjaśni, stąd nie szukamy 
innego odbiorcy. Pan Gorochowicz poinformował radnych, że w przypadku padnięć 
zwierząt należy kontaktować się z nim a on postara się zorganizować transport do 
innych zakładów.

4. Spraw  oczyszczalni  nie  za  bardzo  posuwa  się  do  przodu.  Podejmujemy  działania 
mające na celu pozyskanie terenu pod oczyszczalnię,  jednak jak dotąd efekty tych 
działań są niezadowalające. Dokumentacja projektowa jest robiona, zaś jeśli chodzi o 
plan zagospodarowania przestrzennego, jest to długotrwała procedura. Do uchwalenia 
planu należy zmienić studium zagospodarowania, zaś uchwalenie nowego studium jest 
równie  długą  procedurą  jak  uchwalenie  planu.  Planu  brak  jest  tylko  na  działkę 
Agencyjną, pozostałe, sąsiadujące działki, mają plan.
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Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Zakład Gospodarki Komunalnej otrzymał zlecenie oczyszczenia drogi z krzaków na poboczu 
i dopiero po wykonaniu tych prac można będzie się zastanowić co dalej. 

Pani Boguszewska i Pan Tobota zaprotestowali przeciwko poszerzaniu tej drogi i robieniu z 
niej żwirówki. Chodzi tylko o zasypanie i utwardzenie dziur na drodze.

Pan Gorochowicz stwierdził, że bez przycięcia krzaków nie można na drodze niczego robić, 
gdyż krzaki bardzo ją zawężają, co z kolei uniemożliwia wjazd jakiegokolwiek sprzętu do jej 
naprawy. Samo przykrycie drogi piachem nic nie da, bo przy pierwszej ulewie, biorąc pod 
uwagę spadek drogi,  wszystko zostanie wypłukane.  Po przycięciu krzaków zobaczymy co 
można tam zrobić.
W sprawie oczyszczenia poboczy przy ulicy Brzeskiej otrzymaliśmy pismo z Powiatowego 
Zarządu Dróg, że roboty pierwszego utrzymania na ulicy Brzeskiej są i będą prowadzone 
cyklicznie,  w  miarę  posiadanych  środków  i  możliwości.  Jako  gmina  nie  mamy  na  to 
wielkiego wpływu. Dyrektor Zakładu Komunalnego podjął współpracę z Zarządem Dróg w 
sprawie oczyszczania piasku z ulicy Brzeskiej i Królewskiej.

Odpowiedź na zapytanie Pana Wiesława Kochanowskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz

1. Gmina nie ma możliwości dofinansowania osobie prywatnej budowy wiatraku. Może 
jednak udzielić pomocy w znalezieniu informacji kto takiego dofinansowania udziela.

2. Równiarka jeszcze nie dotarła na ten odcinek Krawczanki, będziemy zajmować się tą 
sprawą.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jerzego Terebuna
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Geodeci wyznaczyli tę drogę, jest ona przygotowywana do naprawy. 
Dziury na drodze w Maćkowiczach – jest to problem znany. Wcześniej na przeszkodzie stał 
brak emulsji asfaltowej w firmie, która mogła dokonać napraw. Teraz wykonawca ma więcej 
zleceń, ma emulsję i w najbliższym czasie dziury te zostaną załatane. Postaramy się również 
aby załatano dziury na innych drogach.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Sprawa naprawy chodnika przy Pani Kurowskiej zostanie zgłoszona do powiatu. Podobnie 
postąpimy w sprawie innych uszkodzonych odcinków chodnika w Mielniku.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Zakład  Gospodarki  Komunalnej  otrzyma  zlecenie  na  oczyszczenie  drogi  “Ścianka” 
(odkrzaczenie i uprzątnięcie śmieci)

Odpowiedź na zapytanie Pan Stefana Troca
Odpowiedzi udzielił Pan Piotr Wysocki
Groby  i  cmentarze  wojenne  są  obiektami  zabytkowymi.  Wszystkie  cmentarze  na  terenie 
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gminy  są  zewidencjonowane.  Są  to  cmentarze  przykościelne  i  przycerkiewne.  Na  terenie 
gminy jest zewidencjonowany tylko jeden cmentarz wojenny – jest to mogiła żołnierza AK z 
1944r.  w Wajkowie.  Jest  ona  w dobrym stanie,  mogiłą  tą  opiekują  się  sami  mieszkańcy 
Wajkowa. Porozumienia z Wojewodą w tej sprawie nie zawieraliśmy. Jeden z mieszkańców 
Tokar czynił starania o ujęcie do ewidencji pojedynczych grobów żołnierzy, znajdujących się 
na cmentarzu katolickim w Tokarach. W sprawie tej wpłynęło pismo Wojewody Podlaskiego 
o ujęcie tych mogił do ewidencji.  Znane są również pojedyncze mogiły na terenie gminy, 
znajdujące  się  w  lasach.  Postaramy  się,  przy  udziale  młodzieży  szkolnej  i  ZGK, 
zidentyfikować wszystkie zaniedbane groby i otoczyć je opieką. 

Radni  zgłosili  liczne  przypadki  istnienia  takich  grobów  w  okolicy  ich  wsi.  Należy  nie 
dopuścić aby te groby zniknęły.

Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził, że może nie chodzi o zewidencjonowanie grobów, bo przeważnie nie wiadomo 
kto  tam  leży  i  trudno  byłoby  dziś  to  ustalić.  Trzeba  raczej  o  nie  zadbać  w  sensie  ich 
pielęgnacji,  utrzymania,  uchronienia od zniszczenia i zapomnienia.  O te sprawy na pewno 
zatroszczymy się.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Saciuka i Pani Olgi Pogrebniak
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził, że sprawa tych dróg jest sprawą pewnej kultury i odpowiedzialności. Osoby, które 
niszczą drogi nie są związane w żaden sposób z naszą gminą. Są to nie tylko samochody 
wynajmowane przez nadleśnictwo do transportu drzew wycinanych w lasach państwowych, 
ale również prywatni właściciele lasów robiący zręby. Trudno jest znaleźć dobre rozwiązanie 
w tej sprawie. Rozmowa z Panem nadleśniczym nie należy do łatwych, nie tylko na temat 
dróg, ale również w wielu innych sprawach.
Zapewnił, że mimo tego zostanie zorganizowane spotkanie z nadleśniczym Chursowiczem, 
bo większość samochodów niszczących nasze drogi wywozi drzewo z lasów państwowych.

Do punktu 11.

Pan Wacław Malon – sołtys wsi Sutno
1) Kiedy ruszy dalsza budowa chodnika w Sutnie?
2) Należy dokonać dożwirowani drogi Sutno-Wajków, biegnącej nad Bugiem.
3) Czy  zostało  zrobione  coś  w  kwestii  zakupu  minibusa  do  dowożenia  dzieci  z 

Niemirowa  i  Sutna  do  szkoły?  Pan  sołtys  zwracał  się  w  tej  sprawie  już  w  roku 
ubiegłym.

4) Kiedy zostanie zrobiony parking przy kaplicy w Sutnie?
5) Należy dokonać naprawy chodnika w Sutnie (rozsuwa się).

Pan Tomasz Gorochowicz
W roku bieżącym nie należy oczekiwać inwestycji na drogach powiatowych na terenie naszej 
gminy. Będzie robiona tylko droga z Mielnika do Maćkowicz, o czym mówiono wcześniej na 
sesji. Stąd też nie będą również budowane chodniki w Sutnie.
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Pan Sekretarz Gminy
Pan Wysocki przypomniał, że dwa tygodnie temu udzielał Panu Malonowi informacji na ten 
temat. Sprawa inwestycji  w Sutnie, dotycząca budowy chodnika, jest powiązana z decyzją 
Ministra Transportu dotycząca rezerwy budżetowej z budżetu państwa. Dzisiaj jest już prawie 
pewne, że Ministerstwo Transportu da na drogę Mielnik-Maćkowicze 300 tys.złotych. Panu 
Malonowi wiadome było, że gmina przeznacza na tę drogę 500 tys.złotych. Pieniądze te w 
całości pójdą na tę drogę i nie może być mowy, w roku bieżącym, o innych inwestycjach na 
drogach  powiatowych.  W  sytuacji  gdyby  powiat  nie  otrzymał  pieniędzy  z  Ministerstwa 
Transportu,  moglibyśmy nasze pieniądze przeznaczyć  na inne cele,  w tym na chodniki  w 
Sutnie.

Pan Tomasz Gorochowicz
Parking przy kaplicy w Sutnie również nie będzie robiony z tych samych powodów, ponieważ 
jest to droga powiatowa.
Droga Wajków-Sutno była rok temu dożwirowana, w bieżącym roku wystarczy aby przeszła 
nią równiarka. Radni w trakcie sesji objazdowej pojada tą drogą i ocenią jej stan.
Jeśli  chodzi  o  zakup  minibusa,  to  w budżecie  gminy  na  rok  bieżący  nie  ma  na  ten  cel 
środków.
Sprawę rozsuwającego się chodnika przekażemy do Powiatowego Zarządu Dróg. Chodnik ten 
podlega gwarancji i zostanie naprawiony.

Pan Piotr Wysocki
W uzupełnieniu  wypowiedzi  Pana  Gorochowicza  w kwestii  zakupu  minibusa  do  dowozu 
dzieci wyjaśnił,  że w roku bieżącym nie moglibyśmy zakupić tego pojazdu, ponieważ nie 
otrzymalibyśmy na ten cel dotacji PFRON. Dzisiaj dzieci mają dobre warunki dojazdu i nie 
ma co się martwić, co będzie w przyszłości. Gmina jest w stanie wywiązać się z obowiązku 
dowozu dzieci do szkoły i jak dotąd wywiązuje się z tego dobrze. Obejmując dzieci dowozem 
własnymi środkami transportu działamy na niekorzyść innych mieszkańców gminy, bo wtedy 
PKS obcina kursy autobusów.

Pan Kazimierz Tobota
Korzystając z obecności na sesji prasy lokalnej zwrócił się o podanie numeru telefonu i nazwę 
firmy utylizujące padłe zwierzęta, tak, aby informacja dotarła do większej liczby osób. Należy 
również poinformować mieszkańców gminy, że w razie trudności mogą się zwracać do Wójta 
Gorochowicza, który zadeklarował pomoc w tej sprawie.
Pan Bukrewicz zwracał  sie do radnego Toboty w sprawie odkrzaczenia odcinka drogi od 
Werchórny do Krawczanki. Pan Gorochowicz obiecał to zrobić, ale do dziś sprawa nie jest 
załatwiona.

Pan Tomasz Gorochowicz
Poinformował, że dane na temat firmy utylizacyjne są sołtysem dobrze znane, wcześniej były 
również publikowane w “Głosie Siemiatycz”.
Jeśli chodzi o odkrzaczenie odcinka drogi, to jest tym zainteresowany tylko Pan Bukrewicz. 
Pan Gorochowicz proponował mu aby sam ten odcinek odkrzaczył, a drzewo wykorzystał na 
opał. Pan Bukrewicz nie przystał na tę propozycję.
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Pan Witold  Terebun zaprosił  obecnych  na  sesji  do  odwiedzenia  w  najbliższą  niedzielę 
Wilanowa, gdzie w Wiejskim Domu Kultury, Sportu i Rekreacji odbędzie się festyn rodzinny 
i występy zespołów muzycznych oraz zabawa taneczna.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
Pan sołtys przypomniał o sprawach zgłoszonych na poprzedniej sesji Rady Gminy. Dotyczyły 
one przyłącza wodnego do budynku szkoły, ustawienia drogowskazu informującego o wsi 
Mętna oraz o problemie z kredą brudzącą samochody na drodze powiatowej Mielnik-Mętna.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  na  poprzedniej  sesji  Pan  sołtys  otrzymał 
wyczerpującą odpowiedź na te pytania.

Pan Adam Tobota
1. Zwrócił się o przygotowanie na najbliższą komisję lub sesję rozwiązania dotyczącego 

segregacji  odpadów.  Można  to  sfinansować  z  pieniędzy,  które  są  na  Funduszu 
Ochrony Środowiska.

2. Pan  radny  zgłosił  propozycję  przedstawienia  na  sesji  wizualizacji  planu 
zagospodarowania skweru w centrum Mielnika i kina.

3. Skoro ZGK podpisał umowę z Powiatowym Zarządem Dróg w sprawie utrzymania 
zieleni na ulicy Brzeskiej, to należy od strony cerkwi, w kierunku Zagórza, dokonać 
przycięcia lip. 

Pan Tomasz Gorochowicz
Sprawę  przycinania  drzew  można  rozwiązać  w  trakcie  zbierania  śmieci,  robotnicy  ZGK 
mogliby to zrobić w czasie, kiedy ciągnik odwozi śmieci na wysypisko.
Pan Gorochowicz poinformował, że zorganizowane zostanie badanie na obsługę techniczną 
opryskiwaczy. Sołtysi powinni dokonać zapisów chętnych w swoich wsiach i listę dostarczyć 
do Urzędu Gminy. Koszt  takiego badania wynosi  95,00 złotych.  Gmina zorganizuje  takie 
badanie. Jest ono konieczne w przypadku korzystania z dopłat rolniczych.

Pan  Sekretarz  Gminy przypomniał,  że  z  końcem  roku  tracą  ważność  obecne  dowody 
osobiste. W przypadku gdy ktoś z osób starszych nie będzie w stanie dojechać do Urzędu, jest 
możliwość, że pracownik przyjedzie i pomoże wypełnić wniosek w domu. Podobnie może 
być ze zdjęciem, mamy dobre aparaty cyfrowe, jesteśmy w stanie zrobić zdjęcie i dać je do 
obróbki.

Pan Zbigniew Parafiniuk – sołtys wsi Moszczona Królewska
Zasygnalizował  zniknięcie  tablicy  ogłoszeniowej  w  Moszczonie  Królewskiej  oraz  sprawę 
poszerzenia wyjazdu na drodze powiatowej w Tokarach (od drogi wyjazdowej od cerkwi do 
góry). Pobocze jest zarośnięte sosnami i droga jest niewidoczna.

Pan Tomasz Gorochowicz
Problem z wyjazdem był sygnalizowany do Powiatowego Zarządu Dróg, odpowiedziano nam 
że nie mają fizycznych i finansowych możliwości poszerzenia całych ciągów dróg, które by 
tego wymagały.
Tablice ogłoszeniowe z niektórych wsi (w tym z Moszczony Królewskiej) oddane zostały do 
renowacji do Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
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Pan Jan Saciuk
Zwrócił się z prośbą aby przy okazji koszenia parku w Niemirowie wykosić również Górę 
Zamkową.

Pan Dyrektor Kranz zapewnił, że Góra Zamkowa zostanie również skoszona.

Pan Przewodniczący odczytał list od Pana Wojewody Podlaskiego, zawierający życzenia dla 
samorządowców z okazji Dnia Samorządowca.
Pan Przewodniczący poinformował radnych o zmianie terminu sesji wyjazdowej Rady Gminy 
z dnia 6 czerwca br. na 5 czerwca br. Godzina wyjazdu pozostaje bez zmian.

Do punktu 12.

Wobec wyczerpania porządku obrad VI sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                            Stefan Troc
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